

Bestyrelsesmøde den 8. august 2004

Fremmødte: Inge, Kurt, Sanne, Helle, Søren, Mark og May-Britt.

1. Opfølgning fra sidste møde

K4-løb: Løbet forløb godt, og alle havde en hyggelig dag - trods regnvejr. Vi havde i år et lidt lavere deltagerantal end sidste år. Især var der færre damebåde. Når vi får opkrævet startgebyrer, som desværre ikke blev opkrævet på selve dagen (hvilket kassereren beklagede) har vi tjent et lille overskud (ca. 2000 kr.). Vi er på terminslisten igen til næste år, den 7. august, idet vi håber, at de deltagere der kommer til staden for at ro Dragørs 3x4 km stafet bliver og tager k4-løbet med. Der skal findes en tovholder og en sponsorsøger, og vi skal sikre, at vi i bestyrelsen får lavet klare aftaler om, hvor mange penge vi vil bruge til pengepræmierne.

Bådreparation: I løbet af sommeren har Lars Broberg m.fl. taget en stor tørn med bådreparation. Det betyder, at stort set alle både pt. er i god stand. Kurt ringer til bådbygger Poul og får arrangeret medlemskursus i lettere bådreparationer. Sanne er i fuld gang med at kontakte ejerne til nogle af de både, der har været inaktive gennem lang tid. Der bliver taget positivt imod henvendelsen. Flere vil enten flytte deres båd, eller overgive den til klubben. Vi har solgt en brugt Tirana til Ole Torp, og vil i stedet købe en ny turtoerkajak.

Gyngestativ: Kurt har undersøgt sagen omkring krav til faldunderlag på vores nye - og velbesøgte legeplads. Meldingen er, at en legeplads, der er offentlig tilgængelig skal overholde legepladsregulativet. Det betyder, at vi skal have faldunderlag hele vejen rundt, eller i det mindste gøre legepladsen mere forsvarlig end den er pt. Vi laver en forsvarlig løsning i forbindelse med rengøringsdag i eftersommeren. Desuden skal der sættes et skilt op, der fortæller, at legepladsen rent faktisk er privat område.

Godt Børn og Unge Miljø: Det har ikke været muligt at få aftalt et møde med breddekonsulenten vedr. en snak om projektet om et godt børn- og unge miljø. Forbundet søger stadig deltagere, og da Elisa og Sanne muligvis er interesserede i at være tovholdere på projektet var der enighed om, at vi kan deltage, såfremt Elisa vil være med. Sanne tager en snak med Elisa for nærmere afklaring.

2. Klubmesterskaber

Vi afholder de sjove klubmesterskaber den 21. august kl. 13.00 med grillhygge om aftenen. Kurt og Helle står for arrangementet. May-Britt laver opslag i klubben, og laver dessert til den efterfølgende hyggeaften. Folk skal selv medbringe mad til grillen og drikkevarer. Mark søger for, at der er fyldt op i automaten. Der udskrives løb i senior, + 45, nybegyndere, ungdom og børn.

3. Diverse

Byggeri: Den arkitekt der har tegnet det oprindelige hus er ved at udarbejde skitser til tilbygningen. Byggegruppen har møde med arkitekten på onsdag, hvorefter det forventes, at detailtegninger kan blive færdiggjort. Mht til budgettet er der nu budgetteret med at selve grundhuset laves af ekstern leverandør og at Teknisk skole laver det indvendige. Byggeplanerne forventes behandlet/godkendt af medlemmerne senest på efterårets generalforsamling.

Medlemsinfo: Der udsendes hurtigst muligt et nyhedsbrev til medlemmerne med orientering om stævner og arrangementer i eftersommeren samt varsling af vinterens aktiviteter.

Tour de Gudenå: Klubben betaler startgebyr for ungdoms- og juniorroere. Øvrige får et tilskud på 250 kr.

O-løb: Vi skal have fundet en o-løbskoordinator. Inge vil ikke varetage posten.

Seniorroning: Kurt orienterede om seniorprojektet, som Ivan står for. Det startede ud med 4 roere, som nu er blevet til to, men de to har meget fornøjelse af det. Ivan fortsætter projektet, og vil måske få flere med til næste år.

Engstrandsskolen har traditionen tro bedt om at låne både til en 10. kl. den 17. august, hvilket de får lov til.

Klubbens love: Kurt mener, at der er behov for at vi får saneret lidt i klubbens love. Han vil evt. sammen med Nina (hvis hun kan overtales) gennemgå lovene med henblik på modernisering/opdatering bl.a. i forhold til forbundets love.

Rapport fra instruktionen: Thomas har udarbejdet et rigtig godt notat med opsamling på årets instruktionsforløb. Dokumentet vil indgå i instruktørernes evaluering af årets instruktion og planlægningen af instruktionen i 2005.

Lån af klubben: Inge Ribers vil gerne låne klubben til konfirmation den 3. april 2005. Det er bevilget.

Orientering fra KCK: Der var møde for KCK-klubberne den 14. juni. HvK deltog beklageligvis ikke. På mødet blev efterspurgt flere frivillige ledere, der kan hjælpe. Der vil også til næste år blive afholdt træningslejr i Cannes i påsken og i Maribo i sommerferien. Der er ved at blive indkøbt 2 k-4. Næste møde afholdes den 16. september kl. 19.00 på TCB. Søren og evt. Klaus deltager.

Klubbetøj: Der var ros til det nye klubbetøj. Helle laver snart en ny bestillingsrunde, og der købes trøjer til instruktørerne.

Vigtige datoer:

- Der afholdes **generalforsamling** den 6. oktober kl. 19.00
- Helle står for vintergymnastik om tirsdagen fra kl. 19.00-21.00 på Langhøjskolen. Det starter den første tirsdag i oktober.
- Der er løb fra klubben om onsdagen kl. 18.30. Det starter sidste onsdag i september.
- Der er svømning på Langhøjskolen om lørdagen fra kl. 15.00-16.30. Det starter første lørdag efter efterårsferien.
- Der er polo i Avedøre Svømmehal om fredagen fra kl. 20-22. Det starter den første fredag i oktober.
- Der er **efterårsrengøring**/oprydning den 26. september kl. 10.00

Næste møde afholdes hos Inge den 9. september kl. 19.00.

Punkter til kommende møde:

Første runde på en drøftelse om en pædofilpolitik i klubben